

《单词百科:sandstorms是什么意思?sandstorms怎么发音?sandstorms的解释和用法》

英语单词sandstorms是什么意思?sandstorms怎么读?sandstorms怎么发音?简答网为您整理了sandstorms的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sandstorms怎么读

sandstorms的读音:[ˈsændstɔːmz]

sandstorms的意思

1、n.沙暴, 尘暴(sandstorm的名词复数);

sandstorms的双语例句

1、The area used to be struck by raging sandstorms.

这个地区过去风沙猖獗.

2、The desert in the northwest is gradually expanding, leading to serious desertification and frequent sandstorms.

西北地区沙漠逐渐扩展, 荒漠化日益严重, 沙尘暴频繁发生.

3、Experts attributed the frequent sandstorms this winter to erosion and deforestation.

专家把今冬频繁的沙尘暴归因于水土流失和过度伐木.

4、We should reinforce our efforts in tree planting , and forestation making to prevent and cure sandstorms.

我们要加大植树造林的力度, 防治沙害.

5、Tree planting , and forestation can effectively prevent sandstorms.

植树造林可以有效地防治沙灾.

6、When the sandstorms are coming, dense yellow dust floats in the sky.

沙尘暴来临时, 空气中飘浮着浓密的黄尘.

7、Sandstorms and high level jet stream always occurred together.

沙尘暴与高空急流总是相伴出现.

8、Floating dust is the mildest form of sandstorms, and Beijing would not be much affected.

浮尘是沙尘暴的中度表现形式, 此次浮尘天气的到来不会给北京带来很大的影响.

9、One of Beijing's legendary sandstorms had blown in while we slept.

一场特大沙尘暴在我们昨夜熟睡时光临了北京.

10、Girls in China's north enjoy up, but frequent sandstorms and dry environment often make them frown.

北方女孩很喜欢打扮自己, 但是频繁的沙尘天气和干燥的气候经常使女孩们一筹莫展.

11、The purpose of planting such a huge pine wall is to prevent sandstorms.

这一带种植大面积松墙是为了防止沙尘暴的侵袭.

12、China recorded 19 sandstorms this year, the biggest number since 2000, five of which were severe.

今年中国出现19次沙尘天气过程, 其中强沙尘暴过程5次,是自2000年以来最多的年份.

13、There always have been sandstorms since ancient times , but the frequency has increased in recent years.

风沙自古就有, 这些年频率越来越快.

以上是简答网为您整理的sandstorms怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/sandstorms>

